
Zastupitelstvo města Police nad Metují

Z Á P I S
z 1. zasedání Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022, 

které se konalo dne 23.2.2022
 od 17:00 hodin v na sále Pellyho domů

Přítomni: Jan Ant l ,  č len RM
 Lubor Bořek, č len ZM

 PharmDr. Ingr id Denygrová, č len ZM
 Dagmar Hauschková, asistentka

 MUDr. Adéla Hažmuková, č len ZM
 Marcela Hovorková, zapisovatelka
 Ivan Konečný, č len ZM

 Marek Plný, č len ZM
 Ing. Pavel Pohner, tajemník

 Radek Starý, č len ZM
 Ing. J iř í  Vlček, č len RM

 

Ing. J iř í  Beran, starosta
 Ing. Matěj Brát,  č len ZM
 Mgr. Mart ina Frydrychová, č len ZM

 Ing. Josef Havl íček, č len RM
 Tomáš Horák, č len ZM

 Mgr. Eva Kašparová, č len RM
 Ing. Radko Kř íž Ph.D., č len ZM

 Ing. Jan Pohl,  č len ZM
 Petr Rutar, č len ZM

 Mgr. J i ř í  Škop, místostarosta
 Ing. Pavel Žák Ph.D., č len ZM
 

Omluveni: Michal Mucha, č len ZM; Mgr. Jaroslav Souček, č len RM
Nepřítomni:
Hosté: Dana Baláková; Ing. Pavel Kal ibán; Mgr. Karel  Nývlt;  Věra Plachtová
Předsedaj íc í : Ing. J iř í  Beran, starosta

Číslo
 bodu

Bod
 Komentář

1. Zahájení a schválení programu 1. Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022

Zahájení a schválení programu 1. Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022
 Zahájení zasedání starostou města:

 Zahajuji 1. veřejné zasedání ZM v roce 2022, které jsem svolal v souladu se zákonem o obcích.
 Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ, ředitele a vedoucí organizací zřizovaných

 městem.
 Zapisovatelem dnešního jednání jmenuji paní Dagmar Hauschkovou.

 Ověřovateli zápisu z dnešního jednání jmenuji paní Mgr. Evu Kašparovou a pana Petra Rutara.
 V době zahájení zasedání ZM je přítomno 18 členů ZM z celkového počtu 21 členů.

 Omlouvá se pan Jaroslav Souček a pan Michal Mucha.
 Konstatuji, že ZM je usnášeníschopné!

 Upozorňuji, že z dnešního zasedání ZM bude pro potřeby přípravy zápisu pořizován zvukový
 záznam.

 Dovoluji si Vám předložit návrh programu dnešního zasedání:

1. Zahájení a schválení programu 1. Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2022
2. Kontrola plnění usnesení
3. Zpráva finančního výboru ZM
4. Návrh rozpočtu města na rok 2022
5. Dotace z rozpočtu města - Spolková činnost, Mimořádné úspěchy jednotlivců a Akce pro

veřejnost



6. Dotace z rozpočtu města Police nad Metují - Podpora sociálních služeb
7. Dotace z rozpočtu města Police nad Metují - Police Symphony Orchestra z.s.
8. Dotace z rozpočtu města Police nad Metují - Astronomický klub Police nad Metují
9. Dotace z rozpočtu města Police nad Metují - Senior klub Ostaš

10. Individuální dotace z rozpočtu města na rok 2022 - Společnost pro destinační management 
11. Individuální dotace města na rok 2022 - Muzeum Náchodska
12. Zpráva o činnosti MAS Stolové hory
13. Souhlas s uzavřením pracovněprávního vztahu s členem zastupitelstva
14. Diskuze

Ptám se, zda jsou nějaké připomínky k předloženému programu dnešního zasedání ZM?
Nejsou-li připomínky, předkládám tento návrh na usnesení:

 Zastupitelstvo města schvaluje předložený program 1. veřejného zasedání ZM Police nad
Metují v roce 2022.

Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Výsledek hlasování: Přijato

2. Kontrola plnění usnesení

Od tohoto bodu se zasedání zastupitelstva města účastnila členka ZM PharmDr. I. Denygrová. 

3. Dodatečné doplnění programu zasedání o projednání revokace usnesení ZM č.
8/7ZM/2021 ze dne 15.12.2021 

 
Člen Ing. Radko Kříž po diskuzi vedené v rámci kontroly usnesení navrhl doplnění programu
zasedání o projednání revokace usnesení ZM č. 8/7ZM/2021 ze dne 15.12.2021 týkající se prodeje
části pozemku p.č. 220/7 v k.ú. Velká Ledhuje DSO Lesy Policka a uzavření dodatku č. 1 smlouvy o
smlouvě budoucí kupní se společností D.R.J. Tiskárna Resl s.r.o. ve věci budoucího prodeje
pozemku parc. č.220/7 v k. ú. Velká Ledhuje.

Pro: Ing. P. Žák Ph.D., Ing. R. Kříž Ph.D., J. Antl, Ing. J. Pohl, Mgr. M. Frydrychová, Ing. M. Brát,
MUDr. A. Hažmuková, M. Plný

 Proti: Ing. J. Beran, L. Bořek, T. Horák, Mgr. E. Kašparová, I. Konečný, P. Rutar, R. Starý, Mgr. J.
Škop, Ing. J. Vlček

 Zdržel se: PharmDr. I. Denygrová a Ing. J. Havlíček
Komentář:

 Ing. R. Kříž Ph.D. - informoval zastupitele o podání žádosti na koupi části pozemku p. č. 220/7 v k.
ú. V. L. pro výstavbu haly, která umožní další rozvoj firmy Merkur Toys s.r.o.. 

 Místostarosta - v současné době je pozemek p. č. 220/7 vázán Smlouvou o smlouvě budoucí kupní,
kterou město uzavřelo se společností D.R.J. Tiskárna Resl již v roce 2017. Před koncem roku bylo s
touto společností předjednáno uvolnění části uvedeného pozemku. Nyní se čeká na podepsání
dodatku smlouvy. Pan Resl je v poslední době pracovně vytížen a od minulého zasedání
zastupitelstva se nepodařilo setkání sjednat. Pokud nedojde ze strany fy Resl k podpisu dodatku
smlouvy, pak bude město nadále vázáno smlouvou o smlouvě budoucí a nemůže s pozemkem
volně nakládat, a to minimálně do konce roku 2022, kdy uplyne ve smlouvě stanovená lhůta a
bude možné od ní odstoupit z důvodu neplnění v ní stanovených podmínek. Teprve poté bude
možné uzavřít kupní smlouvu na část předmětného pozemku s DSO Lesy Policka, jak bylo
schváleno zastupitelstvem v prosinci 2021 usnesením č. 8/7ZM/2021 nebo toto usnesení revokovat
a uvažovat o jiném kupci.
Ing. P. Žák Ph.D. – v citovaném usnesení jsou uvedeny dva prodeje (firmě Resl a DSO Lesy
Policko), je možné revokovat pouze část tohoto usnesení? Je možné sepsat novou smlouvu a od
původní smlouvy s firmou Resl odstoupit?
Místostarosta – revokovat jen část usnesení možné je, odstoupení od platné smlouvy tak
jednoduché není. 

 Starosta – projednávání této věci na dnešním zasedání ZM není šťastné řešení, žádost
společnosti Merkur Toys s.r.o. přišla pozdě, město o jejich rozvojových záměrech nevědělo.



Ing. R. Kříž Ph.D. – jsem si vědom svého střetu zájmu, ale navrhuji revokovat část usnesení.
Místostarosta – program dnešního zasedání máme již schválený, zastupitelstvo by muselo doplnění
bodu schválit. Dle mého názoru je celá věc nepřipravená a smlouva o smlouvě budoucí kupní je
platná.

 Starosta – víme, jaká je situace, prosincové usnesení zastupitelstva ukládá vedení města
činit kroky vedoucí k prodeji pozemku firmě Resl, a DSO Lesy Policka, jsme povinni usnesení ZM
plnit. Prozatím nám chybí podpis dodatku smlouvy, ale stále jsme vázáni
rozhodnutím zastupitelstva. K jiným krokům mandát nemáme, proto budeme dále jednat s těmito
subjekty.

 Ing. J. Kříž Ph.D. – navrhuji revokovat usnesení, dát prostor stavební komisi a tím získat výhodu
pro město.

 Starosta – v tom případě předkládám zastupitelstvu k rozhodnutí, zda bude bod týkající
se revokace usnesení č. 8/7ZM/2021 na program dnešního zasedání zařazen.

Hlasování Pro: 8 Proti: 9 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0 Výsledek hlasování: Nevzniklo

4. 1/1ZM/2022
 Zpráva finančního výboru ZM

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Police nad Metují č. 1 / 2022 ze dne
18. 2. 2022, ve kterém Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit předložený
návrh rozpočtu města na rok 2022.

Komentář:
Předseda Finančního výboru ZM pan I. Konečný přednesl zprávu FV, o projednání návrhu rozpočtu
města na rok 2022. Finanční výbor nemá k rozpočtu připomínek. Doporučuje snažit se vzhledem k
současnému vývoji cen maximálně využití všech dostupných dotačních zdrojů.
Místostarosta – poděkoval FV za výzvu k využití dotací. Uvedl, že z pohledu dotací je loňský
i letošní rok je problematický. V roce 2021 skončilo programové období a zatím nejsou plně
vyhlášeny nové výzvy. Co se týká národních dotaci, ty jsou vyhlašovány pro obce s určitým
rozsahem počtu obyvatel a často na ně nemáme nárok (např. dotace pro obce do 3 tis. obyvatel,
nebo nad 10 tis. obyvatel). Situaci sledujeme, ale zatím nám známé dotační programy většinou
nekorespondují s našimi investičními záměry. Chceme vybudovat parkovací stání a pokud
použijeme zasakovací dlažbu, máme možnost požádat o stání dotaci z dešťovky, dále uvažujeme
o programu na výsadbu zeleně atd. V letošním roce budeme připravovat žádost o dotaci na
výměnu plynových kotlů v ZŠ. Máme avízo, že by o dotaci mohlo být žádáno z prostředků OPŽP
administrovaných přes MAS. 

Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

5. 2/1ZM/2022
 Návrh rozpočtu města na rok 2022

I. Zastupitelstvo města schvaluje
1) rozpočet města Police nad Metují pro rok 2022 jako schodkový takto:

     celkové příjmy rozpočtu (tř. 1 až 4) ve výši   91.378.413 Kč;
     celkové výdaje rozpočtu (tř. 5 a 6)  ve výši 118.185.363 Kč;
     financování (tř. 8) ve výši 26.806.950 Kč.

 2) závazné ukazatele rozpočtu - třídy -  dle přílohy.
 3) v rozpočtu obsažený objem finančních prostředků účelově určených na spolufinancování projektů

Evropské unie.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších předpisů následující rozsah oprávnění rady města provádět rozpočtová opatření
(tj. změnu závazných ukazatelů rozpočtu) ve smyslu § 16 odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., o



rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů:
Rada města:

provádí změny rozpočtu celkových příjmů a výdajů souvisejícími se vztahy rozpočtu
města k jiným územním rozpočtům pro transfery rozpočtových prostředků (dotace,
průtokové dotace, účelově vázané transfery, účelově vázané výdaje) bez omezení,
pokud není nutné dofinancování výdajů z úvěrů;
schvaluje přijetí darů a jejich použití v souladu s účelem (vyjma nabytí hmotného
nemovitého majetku);
provádí přesuny rozpočtových prostředků, které nemají dopad do salda rozpočtu – bez
zapojení úvěru (např. změny mezi investičními a provozními výdaji);
provádí změny příspěvku města na provoz příspěvkovým organizacím.

III. Zastupitelstvo města zmocňuje
vedoucí finančně správního odboru k rozpisu rozpočtu dle rozpočtové skladby, který
nepodléhá schvalování orgánů města v detailním členění v rámci schválených ukazatelů

IV. Zastupitelstvo města ukládá
1. vedoucí finančně správního odboru

1.1. zveřejnit schválený rozpočet na úřední desce a webových stránkách města
Termín: 4.3.2022

Komentář:
 Ing. J. Vlček podrobně odprezentoval návrh rozpočtu 2022, který je navrhován jako schodkový s

celkovými náklady 121.155 tis. Kč. 
 Ing. M. Brát – v původním návrhu rozpočtu byla zahrnuta částka 50 tis Kč na rozšíření chodníku u

zahradnictví, počítá se s touto investicí?
 Starosta– řešili jsme na pracovním ZM, poptávková cena se vyšplhala až na částku 300 tis. Kč.,

proto byla tato investice zařazena do rozpočtu na rok 2023. Je třeba nejprve
zpracovat projektovou dokumentaci. 

 Ing. M. Brát – mrzí mě, že se radní neúčastní pracovního zasedání zastupitelstva k rozpočtu, aby
mohli odpovídat na dotazy zastupitelů, např. zařazení částky 600 tis. na Kolárovo divadlo, rád bych
znal jejich názor. 

 Starosta – radní návrh rozpočtu připomínkovali a probrali detailně na třech zasedáních, byli řádně
omluveni, musí skloubit osobní a profesní život.

 Místostarosta – osobně to nepovažuji za účelné, pracovní jednání k rozpočtu slouží k tomu, aby se
zastupitelé, kteří se na přípravě rozpočtu nepodíleli, mohli detailně seznámit s návrhem, vznášet
dotazy a připomínky; v případě radních, kteří již absolvovali 3 čtení rozpočtu nevidím v jejich přímé
účasti žádný smysl. V jednom z minulých volebních období měli radní rozděleny kompetence do
jednotlivých
gescí, a tehdy měla jejich účast smysl. Nyní nemají radní přiděleny gesce, a rada pracuje jako tým,
přičemž na dotazy zastupitelů umí odpovědět kdokoliv z vedení města. Je dobré si uvědomit, že
jednání RM jsou časově náročná, konají se každých 14 dní, a radní tak mají dle mého soudu právo
se pracovního jednání nezúčastnit.

Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

6. 3/1ZM/2022
 Dotace z rozpočtu města Police nad Metují - Spolková činnost, Mimořádné úspěchy

jednotlivců a Akce pro veřejnost

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh grantové komise a rady města na poskytnutí dotací z rozpočtu města Police nad Metují
v rámci dotačních programů Spolková činnost, Mimořádné úspěchy jednotlivců a Akce pro
veřejnost.



II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí dotace žadatelům uvedeným v přílohách a uzavření veřejnoprávních smluv o
poskytnutí dotace s jednotlivými žadateli.

Komentář:
 Starosta - informoval o dvou zasedáních grantové komise, která se na nich zabývala rozdělením

finančních prostředků žadatelům dle daných kritérií. Návrh projednala RM a nyní jsou předloženy
ZM ke schválení. Tabulka obsahuje: žadatele, využití dotace, požadovanou částku a částku
doporučenou grantovou komisí a radou. RM do návrhu grantové komise nezasahovala. Byly přijaty
tři žádosti do programu Mimořádné úspěchy jednotlivců, z toho jedna nesplnila kritéria. 

Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

7. 4/1ZM/2022
 Dotace z rozpočtu města Police nad Metují - Podpora sociálních služeb

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh sociální, zdravotní a bytové komise na poskytnutí dotací z rozpočtu města Police nad
Metují v rámci dotačního programu Podpora sociálních služeb pro I. pololetí roku 2022.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí dotace z dotačního programu "Podpora sociálních služeb" žadatelům uvedeným v
příloze a uzavření veřejnoprávních smluv s jednotlivými žadateli.

Komentář:
 Starosta – uvedl, že se jedná o oblast v gesci vedoucí sociálního odboru Mgr. O. Landové. Žádosti

posuzuje Komise sociální, zdravotní a bytová. Žadatelé působí v našem regionu nebo jsou v jimi
provozovaných zařízeních umístěni naši občané. 

Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

8. 5/1ZM/2022
 Dotace z rozpočtu města Police nad Metují - Police Symphony Orchestra z.s.

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh grantové komise a doporučení rady města na poskytnutí individuální dotace z rozpočtu
města Police nad Metují na spolkovou činnost pro Police Symphony Orchestra, z.s.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace na spolkovou činnost ve výši 150 000 Kč Police
SymphonyOrchestra, z.s. se sídlem Komenského náměstí 1, 549 54 Police nad Metují, IČ:
01510207 a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace s tímto žadatelem.

Komentář:
 Starosta – žádost Police Symphony Orchestra (PSO) byla původně zařazena do grantového

programu Spolková činnost. Grantová komise financování PSO z tohoto programu nedoporučila a
navrhla RM poskytnout orchestru individuální dotaci ve výši 150 000 Kč z jiných než grantových
prostředků. RM akceptovala doporučení grantové komise poskytnou PSO individuální dotaci v
uvedené částce, ale nesouhlasila, aby na tuto dotaci byly použity jiné finanční prostředky, než
které byly v návrhu rozpočtu alokovány pro podporu spolkové činnosti.

Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

9. 6/1ZM/2022
 Dotace z rozpočtu města Police nad Metují - Astronomický klub Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh grantové komise a doporučení rady města na poskytnutí individuální dotace z rozpočtu
města Police nad Metují na činnost pro pana ░░░░ ░░░ , zastupujícího neformální sdružení
Astronomický klub Police nad Metují.



II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace na činnost ve výši 9 000,- Kč panu ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░ , 549 54 Police nad Metují, zastupujícímu neformální sdružení Astronomický klub Police
nad Metují, a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace s tímto žadatelem.

Hlasování se zdržel: Ing. R. Kříž Ph.D.
Komentář:
Žádosti Senior klubu Ostaš a Astronomického klubu Police nad Metují byly také původně
zařazeny do grantového programu Spolková činnost. Grantová komise jejich financování z tohoto
programu nedoporučila, neboť tyto kluby nejsou registrovanými spolky, dotace tak musí směřovat
na jejich zástupce - fyzické osoby, které však v programu Spolková činnost žádat nemohou. RM
grantové komisi vyhověla a zastupitelstvu doporučila poskytnout zástupcům těchto klubů
individuální dotaci s tím, že opět budou poskytnuté částky započteny do celkového objemu
finančních prostředků alokovaných v návrhu rozpočtu města na rok 2022 na dotace.

Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

10. 7/1ZM/2022
 Dotace z rozpočtu města Police nad Metují - Senior klub Ostaš

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh grantové komise a doporučení rady města na poskytnutí individuální dotace z rozpočtu
města Police nad Metují na činnost pro paní ░░░░ ░░░░ , zastupující neformální sdružení
Senior klub Ostaš.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace na činnost ve výši 11 300,- Kč paní ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░ , 549 54 Police nad Metují, zastupující neformální sdružení Senior klub Ostaš, a
uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace s tímto žadatelem.

Hlasování se zdržel: Ing. R. Kříž Ph.D.

Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

11. 8/1ZM/2022
 Individuální dotace z rozpočtu města na rok 2022 - Společnost pro destinační

management Broumovsko, o.p.s.

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádost Společnosti pro destinační management Broumovska, o.p.s o poskytnutí
individuální dotace z rozpočtu města Police nad Metují.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace Společnosti pro destinační management Broumovska, o.p.s.,
Klášterní 1, 550 01 Broumov, IČ: 02326159 ve výši 50.000,- Kč a uzavření veřejnoprávní
smlouvy o poskytnutí dotace s tímto žadatelem.

Hlasování se zdržel: Ing. Jan Pohl
 Komentář:

 Starosta – uvedl, že v rámci cestovního ruchu jsme součástí této destinační společnosti, která
operuje v našem regionu Policko – Broumovsko, příspěvek ve výši 50 tis. Kč bude použit na
provozní náklady společnosti. Primární činností SDMB je marketing a destinace s hlavními pilíři:
Region Broumovsko, Bike resort Broumovsko a Národní geopark Broumovsko. 

Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

12. 9/1ZM/2022
 Individuální dotace města na rok 2022 - Muzeum Náchodska

I. Zastupitelstvo města projednalo



žádost o dotaci podanou Muzeem Náchodska o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Police
nad Metují.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace Muzeu Náchodska se sídlem Masarykovo náměstí 1, 547 01
Náchod, IČ: 00084930 ve výši 330 000 Kč a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí
dotace s tímto žadatelem.

Hlasování se zdrželi: P. Rutar a Ing. Jiří Vlček
 Komentář:

 Starosta informoval zastupitele o účelu příspěvku poskytovanému Muzeu Náchodska. Příspěvek
bude použit na provoz Muzea města Police n. Met. (nájem prostor v klášteře, energie, revize,
služby a personální zajištění provozu muzea (zpřístupnění muzejních expozic). Část prostředků
bude také využita na náklady spojené s budováním nových expozic v prostorách muzea v klášteře
a v Dřevěnce. RM příspěvek projednala a doporučuje ke schválení. Vedení města kvituje tuto
spolupráci. Provozování těchto muzeí městem by bylo několikanásobně finančně náročnější.
 

Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

13. Zpráva o činnosti MAS Stolové hory

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zprávu o činnosti MAS Stolové hory.

Komentář:
 Starosta - přivítal zástupce z MAS Stolové hory (D. Hauschke, P. Rejchrt a M. Soldánová). Dodal, že

předsedou této akční skupiny je od založení v roce 2012 město Police n. M., které po celou dobu
zastupuje místostarosta Mgr. J. Škop. 

 Hosté zrekapitulovali dotační úspěšnost MAS za 10 let od jejího založení a zdůraznili význam MAS
pro rozvoj města i regionu. Město prostřednictvím MAS již získalo18,5 mil. Kč. Největším projektem
byla cyklostezka okolo Mýta. S touto akční skupinou spolupracuje jak městský úřad, tak spolky, ale
i podnikatelé. Každý občan se může stát jejím členem. V současnosti se připravuje nové dotační
období 2022 – 2028, které bude zaměřeno na digitalizaci. Na závěr zástupci MAS poděkovali
městu za spolupráci.

14. 10/1ZM/2022
 Souhlas s uzavřením pracovněprávního vztahu s členem zastupitelstva

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření pracovní dohody pro rok 2022 na obsluhu lyžařského vleku s členem zastupitelstva
panem Radkem Starým.

Člen ZM Radek Starý oznámil podle § 83 odst. 2 zákona o obcích ve vztahu k projednávanému
bodu střet zájmů a hlasování se zdržel.
Členka ZM Mgr. M. Frydrychová nebyla v době hlasování přítomna.

 Komentář:
 Starosta – uvedl, že p. R. Starý zajišťuje obsluhu lyžařského vleku provozovaném městem

na "Nebíčku“. V loňském roce, kdy byly klimatické podmínky dobré, bohužel vlek nejezdil z důvodu
pandemie. Letos, díky nemalému úsilí, byl v provozu 2 dny a to díky obětavým lidem včetně R.
Starého. Město má zájem i nadále tento vlek provozovat. Je vhodný zejména pro začínající lyžaře.

 Místostarosta poděkoval p. Starému za maximální úsilí při úpravě sjezdovky v nepříznivých
klimatických podmínkách.

Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 1 Usnesení: Přijato

15. Diskuze

Starosta přivítal nového ředitele a zároveň jednatele společnosti TS Police n. M. pana Ing. Aleše
Freiwalda. 



Ing. M. Brát – vznesl dotaz, proč se letos neudržovala v zimě cyklostezka v okolí Mýta, již v
loňském roce vznesl stejný požadavek a bylo mu řečeno, že to není v Plánu zimní údržby a že
dojde k nápravě.

 Starosta – informoval o špatném stavu nové části této cyklostezky po letošní zimě, kterou poničila
voda a sníh. K dotazu uvedl, že tyto části cyklostezky jsou na katastru obcí Velké Petrovice a
Bezděkov n. M. se starosty těchto obcí bylo již v minulosti o údržbě jednáno, zřejmě bude nutné
údržbu dořešit formou nějaké smlouvy. Souhlasil, že cyklostezka je vnímána jako polická a
nedostatečná údržba padá na město Police nad Metují.

 Místostarosta – potvrdil, že se starosty okolních obcí bylo jednáno, přiklání se k vypracování
smlouvy o společné údržbě.

 Starosta – zaměstnanci TS Police n. M. dvakrát ročně provádějí údržbu chodníku u komunikace ve
směru z města k vlakovému nádraží, v loňském roce kompletně vyřezali větve, zlikvidovali nálety,
vyčistili žlabovky a u krajnice odstranili plevel. 

 Ing. J. Pohl – z důvodu bezpečnosti cyklistů bych požádal o zametení štěrku u krajnice vozovky ve
směru Police n. M. – Mýto a zpět. 

 Starosta – část této komunikace je v katastru obce Velké Petrovice a jedná se o státní komunikaci,
již v minulosti jsem je žádal o spolupráci a vyčištění propustků. Budeme opakovaně řešit, jak s
obcí, tak se Správou a údržbou silnic.

 P. Rutar – poděkoval jménem výboru Spartak Police n. M. za přidělenou finanční dotaci na letošní
rok. 

 Starosta pozval přítomné na následující ZM, které se bude konat dne 20. 4. 2022 a ukončil
zasedání.

  

Seznam příloh:

 
Ing. Jiří Beran

 starosta
 
 
Ověřovatelé:

 
Mgr. Eva Kašparová

 člen RM

 
Petr Rutar

 člen ZM


